

美科利底盘装甲 汽车底盘装甲漆 油性水性

产品名称	美科利底盘装甲 汽车底盘装甲漆 油性水性
公司名称	车境界高新材料科技（广州）有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:美科利 型号:MKL. 01.D002 产地:英德
公司地址	广州市番禺区番禺大道北555号天安科技创新大厦614
联系电话	400-6628285 13318861726

产品详情

品牌：美科利

系统：全车防锈

底盘装甲

产品编号：MKL. 01.D002 1000ML

企业标准：Q/YKJH 26

仅供4S店使用

产品特性：

- 1.本产品使用新科技合成树脂，安全环保；
- 2.保护车底金属与水隔离，避免生锈；
- 3.堵塞部件连接缝隙，紧扣螺丝避免行驶中脱落；
- 4.隔除车底噪音，防止砂石撞击损害；

5.提高车内行驶舒适感，延长车辆使用寿命。

使用方法：

1.将车底需喷涂的部件彻底清洁，如有锈迹应铲除、砂光，达到无尘，无水，无油，无蜡迹将不需喷涂的部位（排气管、发动机、水箱、弹簧、空调冷凝器等）进行严密覆盖。

2.充分摇动本品约2分钟，打开灌盖，去除封口，插入本厂专用喷枪，连接0.6-0.8Mpa压缩空气。在距离喷涂表面约25cm处，来回均匀喷涂。

3.为防止流痕和松垂，建议分三次喷涂。在第一次喷涂完成后，对孔洞，裂缝处使用车腻子填封、刮平；待前一次喷涂干燥后（不少于15分钟）再进行喷涂。厚度达到1.5mm以上隔音效果明显。

4.本品未干固前可用汽油清洗

注意事项：

眼睛接触,请立即用大量的清水清洗,并立即就医;

如果误食,不要催吐,立即就医,并出示该物品的盛装容器或标签。

properties:

1, This product USES the new technology synthesis resin, safe environmental protection;

2 ,Protect the bottom metal from water to avoid rust;

3, Plug the joint gap of the parts, fasten the screws to avoid falling off during driving;

4, Remove the noise from the bottom of the car to prevent the impact of sand and stone;

5,Improve the comfort of the vehicle and extend the service life of the vehicle.

Usage :

1. To spray parts of the car will thoroughly clean, if have should be razed and rust sanding, to clean, no water, no oil, no wax mark will need not spraying parts (the exhaust, engine, water tank, spring, air conditioner condenser, etc) closely covered.

2. Fully moved this article about 2 minutes, open the irrigation cover, remove the seal and insert the factory special spray gun, connection0.6-0.8 Mpa compressed air. In the distance spraying the surface of about 25 cm place, spray evenly back and forth.

3. To prevent flow mark and baggy, suggested in three spraying. In the first time after the completion of the spraying of hole, crack in car use, to blow be bored with child fill seal flat; For a time after dry before spraying (not less than 15 minutes) and then spraying. 1.5 mm thickness above sound insulation effect is obvious.

4. This product did not work to solid available before gasoline to clean

Note:

Avoiding Any Eye Contact ,if contact, please immediately with plenty of clean flowing water and seek medical advice immediately;

If swallowed, don't spits, seek medical advice immediately and show this container or label the dress items.